
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

        

            17171717. ř. ř. ř. říjeníjeníjeníjen                                                                                                                                                                                                                                                                                         rok 2006 rok 2006 rok 2006 rok 2006    
 

 

 

                   HAVRAŇSKÉ                               

číslo  13číslo  13číslo  13číslo  13     NOVINY 

 

 



 
 
 

 

 

Vážení spoluob čané. 
 

            Čtyři roky končícího volebního období utekly jako voda. Změnilo se něco v našich obcích?             
Již na první pohled je patrných několik změn. Při denní procházce zaujme upravená veřejná zeleň, vysekané 
náletové křoví a po setmění osvětlené ulice. Proč o tom píši? To co bylo běžné, zcela normální v jiných 
obcích, na to si museli naši občané počkat až na volební období v čele se starostkou obce  p. Smetanovou. 
Ta také odpověděla na níže položené otázky a zhodnotila svou práci a práci celého zastupitelstva. Tím jsme 
se dostali k otázce nových voleb. Zvu všechny, komu záleží na dění, na rozvoji, na vzhledu v našich obcích 
k účasti v komunálních volbách. 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
1) Paní starostko, končí volební období a je vhodný čas zhodnotit uplynulé čtyři roky. 
Všichni víme, že zadluženost obce byla vysoká, přesto se Vám podařilo obec oddlužit        
a navíc zahájit a dokončit řadu investičních akcí.  
     Velice nerada vzpomínám na první roky svého působení ve funkci starostky, kdy         
mi zadluženost obce velice komplikovala mou práci. Nedá se zapomenout na dluhy u VZP  
( Všeobecná zdravotní pojišťovna ), FÚ ( Finanční úřad ) či OSSZ ( Okresní správa 
sociálního zabezpečení ), kvůli nimž obec nemohla žádat úřad práce o vytvoření pracovních 

míst na VPP ( Veřejně prospěšné práce ). 
Velkou část dluhů se podařilo uhradit již v roce 2003, hlavně dluhy u VZP, FÚ a OSSZ. Proto jsem již 
v roce 2004  mohla žádat úřad práce o vytvoření pracovních míst na VPP. 
      Poslední dluh, který zde zůstal po minulém vedení, byl zaplacen v červenci 2005, jednalo se o zálohu    
na prodej čp.6, kdy obec vracela částku 195.000,-Kč, která měla být podle vyjádření bývalého starosty 
uložena na depozitním (neexistujícím) účtě. 
      Přesto, že jsme se dlouho potýkali se zadlužeností, podařilo se zrealizovat během volebního období 
následující: 
-  zdravotní středisko v čp. 11 - dokončení stavebních úprav, kolaudace a přestěhování ordinací lékařů   
- budova obecního úřadu - výměna dveří, oprava schodiště, oprava topení v 1. patře, vytvoření zasedací 
místnosti,  zprovoznění fitcentra, zavedení topení do fitcentra a do prostor, kde bude umístěna pošta, osazení 
okapů                                                      
- veřejné osvětlení - výstavba nového v lokalitě pod čerpací stanicí, položení nového kabelu u státní silnice, 
položení kabelu v Saběnicích směrem na Havraň - rozsvícení 2 lamp, Moravěves - přesun lampy od domu 
p.Rajtera , osazení nových těles a výbojek dle potřeby ve všech obcích , oprava sražených stožárů 
-  komunikace – oprava komunikace od Zvěřinů k silnici I/27, nová komunikace od OÚ k Sulkům , oprava 
silnice ke hřbitovu, oprava překopů - na parkovišti u motorestu, u čp.65, nájezd k čp.22 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

 
-  výstavba nové obecní prodejny – zakoupení zařízení – nářezový stroj, kávomlýnek, mrazák na nanuky  
-  oddělení topení v prostorách bývalé mateřské školky 
- veřejná zeleň - vysekání prostoru pod kabinami + břeh naproti Zvěřinům, odstranění pařezů od akátů, 
vysekání křoví okolo sadu a dětského koutku, vysazení nového živého plotu u dětského koutku, vyčištění 
břehu proti sadu,vysekání křoví ke koupališti v obou směrech  
-  sokolovna – malování sálu, baru a vstupní chodby, položení PVC v baru, oprava okapů  
-  kanalizační přípojka – veřejná část k čp.22  
-  přípojka plynu  k RD za sokolovnou 
- projektová příprava lokalita u kostela – projekty na inženýrské sítě včetně stavebního povolení, 
zastavovací studie 

Nejvíce práce bylo provedeno na bytovém fondu: 
-   výměna oken v čp. 86, 76. 73 a 57  
-   výstavba 2 bytových jednotek v čp.76 včetně kolaudace 
-   garsonka v čp. 86 -  dokončení + kolaudace  
-   garsonka v čp. 44 – výstavba + kolaudace 
-   rekonstrukce bytu v čp.86 + kolaudace 

-   oprava koupelen – p.Kačurová, Berkiová Edita 
-   výměny linolea, výměny vchodových dveří do bytů, montáže nových baterií, malování chodeb v nájemních 
domech, výměny boilerů, WC, opravy elektro, opravy plynových kotlů a sporáků dle nahlášených poruch, 
opravy okapů  čp.44 a 86, montáž zábradlí v čp. 73 a 65, rozdělení topení v nájemních domech čp.81 a 40, 
opravy fasád nájemních domů.  
       Samozřejmě nemohu zapomenout na výstavbu kanalizace včetně čističky odpadních vod v obci 
Moravěves v hodnotě 12.500.000,-Kč. Kanalizace byla zkolaudována v 5/2006 a k dnešnímu dni je připojeno 
a zkolaudováno 24 objektů z celkového počtu 27 zájemců o připojení. 
       Další velkou akcí je výstavba kanalizace včetně čističky odpadních vod v obci Saběnice v hodnotě 
16.000.000,-Kč. V nejbližších dnech bude akce dokončena a bude třeba urychleně připravit domovní 
přípojky, proto se během tohoto týdnu sejdu s obyvateli Saběnic, abychom se domluvili na postupu prací. 
       Poslední velkou investicí o které se chci zmínit je projekt nazvaný „Vybudování oddechového prostoru 
v Moravěvsi“. Na projektu jsme začali pracovat v roce 2005, kdy jsme získali dotaci na projektovou 
dokumentaci včetně stavebního povolení - celkové náklady 164 tis.Kč, z toho - 114 tis.Kč dotace z MMR       
( Ministerstvo pro místní rozvoj ) a 50 tis.Kč vlastní zdroje.  
       V polovině roku 2005 jsme podali žádost o dotaci na realizaci akce ze strukturálních fondů EU v rámci 
Programu Iniciativy INTERREG IIIA. Naše žádost byla úspěšná a proto jsme projekt mohli v průběhu roku 
2006 realizovat. V sobotu 7.10.2006 byl „Oddechový prostor v Moravěvsi“ slavnostně otevřen.  
 

       Kromě již zmíněných investic jsme nezapomněli ani na 
kulturní vyžití. Každoročně se konal zájezd za kulturními 
památkami, zájezdy s dětmi do ZOO a návštěvy divadel 
v Praze.  
V letošním roce se konala oslava 725. výročí založení obcí 
Havraň a Saběnice. Na tuto akci jsme získali dotaci 
z Ústeckého kraje v částce 50 tis.Kč a dále pak sponzorský 
dar od firmy SVS a.s. ( Severočeská vodárenská  společnost )  
17.500,-Kč  
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 

 
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            stav před opravou                                                                    a po dokončení 
2) Můžete se vrátit k akci „Vybudování oddechového prostoru v Moravěvsi“, opravě kapličky?                 
Kdo se podílel při financování a jaké povinnosti pro nás z toho vyplývají?  
        Jak jsem se již zmínila, získali jsme dotaci z EU v rámci Programu Iniciativy INTERREG IIIA. v částce 
1.275.000Kč, dále pak ze státního rozpočtu 84.000,-Kč a zbytek z rozpočtu obce. Celkové náklady celého 
projektu činí 1.672.650,-Kč. 
        Protože Program INTERREG IIIA je zaměřen na přeshraniční spolupráci, bylo nutné najít na německé 
straně partnera a uzavřít s ním „Dohodu o spolupráci“.  Naším partnerem se staly obec Pobershau a Sdružení 
mikroregionu Most-Jih. Výstupem projektu není pouze stavba, ale i dokument „Koncepce využití 
Oddechového prostoru v Moravěvsi“, kde je řešeno další využití prostoru včetně společných akcí s našimi 
partnery po dobu nejméně dvou let. 
poznámka redakce – tím nekončí výčet kulturních památek v našich obcích. Mezi kulturní památku patří Areál 
kostela sv. Vavřince tj.: kostel sv. Vavřince, ohradní zeď hřbitova se dvěma branami a brankou, márnice, 
hrobka Fischerů a dále Areál fary  tj.: fara čp. 17, ohradní zeď s branou a brankou, chlévy, torzo skleníku.    
Při pohledu na tyto památky, které byly vystaveny z dřiny a finanční podpory našich předků, je nutné si 
položit otázku „Jak dlouho se budou ještě rozpadat a za jak dlouho o tyto památky přijdeme?“. Laxním 
přístupem státních orgánů a hlavně vlastníkem ( církev ), který nereaguje na výzvy obce řešit tento stav, tyto 
památky nenávratně ztratíme . Tuto otázku musí vyřešit nové zastupitelstvo. 
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3) Proslýchá se, že bude otevřena pro velký zájem ze strany maminek školka. Můžete nás blíže informovat 
o tomto kroku?  
    V pondělí 16.10.t.r. byl v prostorách bývalé mateřské školy otevřen klub pro děti. Klub bude prozatím 
v provozu v dopoledních hodinách od 7.30 hod.. S rodiči jsem měla schůzku, kde jsme dojednali              
vše potřebné k zahájení provozu. Od měsíce listopadu bude provoz klubu rozšířen do 15.00 hod.. 
 

    V rámci mikroregionu Most-Jih se podařilo získat z evropských sociálních fondů finanční prostředky      
na vytvoření pracovního  místa pro zajištění provozu klubu. Ráda bych ještě sdělila, že ze stejného fondu 
máme prostředky na vytvoření pracovního místa pro zajištění provozu knihovny a veřejného internetu, který 
by se měl stát součástí knihovny. 
    Mám velkou radost, že se nám daří alespoň částečně snižovat nezaměstnanost. 
 

 

4) Z důvodu vybudování nové pošty byl posunut termín otevření fitcentra. Můžete 
nám sdělit něco k provozu tohoto zařízení?  
Provoz fitcentra byl zahájen 7.10. t.r.. Přesto, že informace o zahájení provozu byla 
zveřejněna na úřední desce i v obchodě, je zájem zatím malý.  
Provozní doba fitcentra:    pondělí     od 17.00 hod. 
                                           středa       od 17.00 hod. 
             sobota      od 16.00 hod. 

                               neděle      od 16.00 hod. 
Pro vstup do prostor fitcentra je nutné si vzít přezůvky. 

 
        Vážení spoluobčané, protože se blíží čas, kdy půjdete k volebním urnám a zvolíte si své 
zastupitele, přeji Vám šťastnou ruku při výběru členů zastupitelstva, kteří si ze svého středu zvolí 
starostu obce. 
 
         Závěrem mi dovolte, abych poděkovala členům zastupitelstva obce, členům výborů                      
a společenským organizacím za jejich práci po celé volební období 2002-2006. 
 
 

 
 

        
 
     Obecní úřad sděluje, že na tento týden je pozván do obce kominík.  
Kdo má zájem, nahlaste se u p. Burianové na tel. 476 109 101  

 
 

 
 
 
 

 
 

 



 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

Účast členů zastupitelstva 

  rok 2006 celkem za volební období 
  

člen ZO   
od-do přítomen  omluven  neoml.  přítomen  omluven  neoml.  účast v %  

Adámek Robert 2/04-10/06 4   5 12 5 12 41 
Andreev Nikolaj 11/02-10/06 9     43 1   98 
Brožková Helena 4/05-10/06 8 1   15 2   88 
Kernal Jaroslav 11/02-3/03       5       
Limberková Marie 11/02-10/06 9     37 7   84 
Majerčin Josef 11/02-10/06     9 7 6 31 16 
Nachtmann Radoslav  11/02-10/06 9     42 2   95 
Novotný Ji ří 11/02-10/06 9     42 2   95 
Skuhravý František 11/02-10/06 8 1   37 7   84 
Smetana František 11/02-3/05       13 11 3 48 
Smetanová Zd ěnka 11/02-10/06 9     44     100 
Svobodová Anna 11/02-10/06 8 1   42 2   95 
Vančura Vladimír 11/02-10/06 7 2   33 11   75 
Wölfl Pavel 4/03-1/04       6 2 2   

 

Usnesení ze 41. zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne                                                     
12. 6. 2006 od 16.00 hod. v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň  
Zastupitelstvo obce:  
1.) schvaluje ověřovatele zápisu - p. Andreev, p. Limberková  
2.) schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
3.) bere na vědomí zprávy o činnosti výborů při OÚ  
4.) schvaluje prodej pozemku p.č. 65/2 - manželé Karel a Martina Vysloužilovi - 3220,-Kč  
5.) schvaluje prodej pozemku p.č. 1067 „a“ a 1069 „b“ - p.Luboš Federle - 3360,- Kč  
6.) schvaluje počet členů zastupitelstva obce na období 2006-2010 - 9 členů  
7.) schvaluje záměr provedení studie - Cyklistické stezky a trasy v Mostě a okolí  
8.) schvaluje podle §31 odstavce 2) zákona č.50/1976 Sb., O územním plánování a stavebním řádu v platném znění, 
pořízení 2. změny územního plánu obce Havraň v tomto rozsahu: změna funkčního využití pozemkových parcel 
č.1120, 1121, 1122, 1123, 1124, 1125, 1127, 1128, 1129, 1130, 1131,1132, 1133, 1134, 1135 v k.ú. Havraň z ploch 
pro zemědělství na území průmyslu 2.  
9.) ukládá starostce obce vznést požadavek na urychlenou realizaci obchvatu silnice I/27 na vládního zmocněnce     
pro severozápadní Čechy  

 
 

 
 



 
 

 
 
 
 

 

Usnesení ze 42. zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne  
12. 7. 2006 od 16.00 hod. v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň  
Zastupitelstvo obce:  
1.) schvaluje ověřovatele zápisu p. Nachtmann, p. Skuhravý  
2.) schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
3.) schvaluje předložené rozpočtové změny dle přílohy  
4.) schvaluje program oslav výročí založení obcí Havraň a Saběnice  
5.) schvaluje podle ustanovení § 63 odst.1 zákona č.128/2000 Sb., O obcích, ve znění pozdějších předpisů,                   
v návaznosti na ustanovení § 159 zákona č.500/2004 Sb., Správní řád, ve znění pozdějších předpisů „Veřejnoprávní 
smlouvu“ mezi statutárním městem Most a obcí Havraň o zabezpečení výkonu přenesené působnosti dle ustanovení   
§ 53 odst. 1 zákona č.200/1990 Sb., O přestupcích, ve znění pozdějších předpisů  
6.) schvaluje změnu člena osadního výboru v Saběnicích  
7.) bere na vědomí informaci o veřejném projednání ÚP obce Malé Březno  
8.) bere na vědomí informaci o dostavbě ČOV v PZ Joseph  
9.) schvaluje začlenění pozemků p.č. 677 + 696/2 do ochranného pásma ČOV - dle předloženého zákresu v katastrální 
situaci  
10. )schvaluje umístění investora RECTICEL INTERIORS CZ v PZ JOSEPH - plocha F  
11.) bere na vědomí informaci o „Závěru zjišťovacího řízení“ - ELBEL  
12.) bere na vědomí informaci o nabídce firmy ELTODO  
13.) ukládá zemědělskému výboru provést místní šetření k přidělení zahrádky  
14.) bere na vědomí informaci o řešení situace na komunikaci II/251  

 

Usnesení ze 43. zasedání zastupitelstva obce Havraň, které se konalo dne                                                                        
13. 9. 2006 od 16.00 hod. v zasedací místnosti na obecním úřadě Havraň  
Zastupitelstvo obce:  
1.) schvaluje ověřovatele zápisu - p. Andreev, p. Novotný  
2.) schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
3.) bere na vědomí informaci o provozu koupaliště  
4.) schvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 40/2, 208, 207/2 a 210/2  
5.) bere na vědomí informaci o dopravní obslužnosti  
6.) bere na vědomí informaci o 1. a 2. změně ÚP obce Havraň  
7.) bere na vědomí informaci o nezaměstnanosti k 31.8.2006  
8.) bere na vědomí informaci o jednání zastupitelstva UK — 20.9.2006  
9.) bere na vědomí informaci o veřejném vystavení ÚP obce Strupčice  
10.) bere na vědomí informaci o výstavbě komunikace z Moravěvsi k silnici I/27  
11.) schvaluje Dodatek č.4 ke Smlouvě o dílo s firmou I.T.A. Dlouhý  
12.) schvaluje Smlouvu o dílo s Ing.Janou Chotovou - inženýrská činnost - výstavba komunikace a kanalizace k faře  
13.) schvaluje „Koncepci využití oddechového prostoru v Moravěvsi“  
14.) schvaluje oddělení vytápění mateřské školky - dodavatel GAS EL KO  
15.) schvaluje Smlouvu o dílo s a.s. BP Teplice - projektová dokumentace „Revitalizace rokle a okolí v Havrani“  
16.) ukládá starostce obce jednat s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových o získání pozemku p.č. 287/1  

 
 

 
 

 



                                 
uplynulém období nám do obce přibyl občánek :  

 
  
 Tomáš Procházka 6.4.2006 matka Věra Procházková 
 
                            Rodičům blahopřejeme a občánky vítáme do života.                             

               

              

                                                                                                                                                                               

Životního jubilea se dožívají tito občané :  
  

50 let Berkiová Edita  65 let Pešek Hubert 
           Zamykal Karel   Schneiderová Erna 
55 let Charamza Vladimír  70 let Limberková Marie 
           Vančurová Blanka  82 let Krčmářová Margit 
           Rödlová Anna   Brožková Venuše 
           Forštová Jana  86 let Marková Matilda 
           Adámková Olga   Matějková Marie 
           Pechar Milan  87 let Pešková Anna 
60 let Pytlíková Věra  88 let Motriová Roza 
           Rovný Alexandr   
           Paulová Jaroslava     
           Novotný Jiří   
             Kočí Jaroslav 
                   Jubilantům blahopřejeme a přejeme hodně zdraví do dalších let. 

   V uplynulém období nás navždy opustili tito občané : 
 
                                  Anna Schützová  
                                  Marie Čejková 
                            Ing. Ivan Korbelík 
                                                              Čest jejich památce. 

 

V uplynulém období uzavřeli svazek manželský : 
                          17.6.2006   Hana a Pavel Krčmářovi 
                          17.6.2006   Romana a Pavel Litauských 
                          11.8.2006    Ester a Petr Králíkovi 
                          26.8.2006   Růžena a Vladimír Žilkovi  
 

                                Novomanželům přejeme mnoho štěstí 


